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VERSLAG BTCDb 4 augustus

PROCES

Crisis Coronavirus

Datum, tijdstip en locatie 4 augustus 9:00-10:00

Volgend overleg 11 augustus 9:00-10:00

Aanwezigen:

5.1.2e

RE | 5.1.2e | BREE

CL BC

612e] 5.1.26

Rondje langs de velden

PG:

- Toename aantal besmettingen vooral in regio Rotterdam een zorg. Regio’s kijken naar eigen

maatregelen.
-  Bezig met Kamerbrief die donderdag uit gaat, daarin aandacht voor welke maatregelen

lokaal en welke landelijk. Daarnaast komt er in de brief vervolg op de quarantaine

maatregelen: teststraat op Schiphol voor mensen die terugkomen uit risicogebieden. Ook zal

er duiding van de cijfers gegeven worden.

-  Woensdag 12 augustus is debat, er wordt nog gekeken of er in die week nog een brief nodig

is. Besproken wordt dat het de voorkeur heeft dat het bij de brief van aankomende

donderdag blijft. Input voor die brief kan morgen voor 12.00 uur bij PG IBEREBEY
worden aangeleverd.

LZ:

- Brief over verpleeghuizen is uit, verwacht geen input voor de brief van donderdag.

CZ:

- Geen aanvullingen

GMT:

-  Afgelopen weekend gelukt om lading handschoenen toch goed gekeurd te krijgen. Daarnaast

ook nog een lading besteld. Tekst hiervoor volgt voor de brief van donderdag.
- Op bezoek geweest bij opslag Maasvlakte, is zeer indrukwekkend en zou ook wat zijn om

vaste Kamercommissie hier op bezoek te laten gaan.



1G):

DI:

DCo mediabeeld:

Afname bereidheid om te testen.

FNV en CNV over dat personeel niet gedwongen mag worden zich te laten testen.

AD over dat GGD niet massaal gaat testen op vliegvelden.

Telegraaf over de rechten en plichten bij thuiskomsten na een buitenlandse reis.

In Hart van Nederland oproep aan kabinet om eerder terug te komen vanwege toename

aantal besmettingen.

Asscher is duidelijk zichtbaar in de media.

Engeland heeft nieuwe testwijze waarbij in anderhalf uur de uitslag beschikbaar is.

Slachterij van Rooi Meat breed uitgemeten in de media.

Zijn met veel bezoeken bezig, laatste twee weken wordt meer onrust geconstateerd. Daarom

wat zorgen richting debat, mensen gaat er wat van vinden.

Veel zorglevering is nog niet normaal, vb. dagbesteding en jeugdgezondheidszorg.

Hebben over PBM contact met GMT, willen naar situatie waarin partijen zelf hun materiaal

weer bestellen en het is belangrijk dat helder is wat goede spullen zijn. Dit brengt rust in het

veld.

Wat betreft de app wordt met GGD gekeken naar voorbereidingen. Daarnaast heeft

Rotterdam zich als testregio teruggetrokken, wordt nog naar twee testregio’s gezocht.

Eerste resultaten van RIVM-onderzoek naar asymmetrische testen zijn gisteren gekomen.

Donderdag komt AP met resultaten van onderzoek naar de app.

Geen aanvullingen

Op Sint-Maarten verslechtert de toestand, eerste vluchten uit VS aangekomen waarvan

onbekend is of er besmette personen op zaten. Extra zorgpersoneel wordt vanuit Nederland

ingezet. Aruba heeft aanvullende maatregelen genomen na toename van het aantal

besmettingen.

Kijkt samen met GMT of vaccins die door NL ingekocht zijn ook voor de eilanden beschikbaar

komen.

Geen aanvullingen

Binnen competities gaan weer beginnen, samen met publiek op tribunes wordt ditin de

gaten gehouden. Daarnaast staat augustus ook in het teken van oefenwedstrijden die weer

gaan beginnen, waar ook veel publiek op af komt.

PG:

Voorbereiding tweede golf

Steden kijken zelf naar maatregelen, in PC19 wordt nagedacht hoe dit ondersteunt kan

worden. Mogelijke maatregelen is sluiting horeca waar besmetting heeft voorgedaan,

maatregelen rondom introductie studentenverenigingen, aandacht en sturing op protocollen

van branches (niet alleen zorg, ook supermarkten, horeca, etc.) en inzetten op crowd control

in drukke gebieden.

5595



LZ:

CZ:

SG:

Voorbereiding is beschreven in brief over lessons learned verpleeghuizen, gaat over

aanpassingen van bezoekregeling, kennisvergroting hygiéne en infectiepreventie, etc. PG

checkt of preventief gebruik mondkapjes in de zorg nog in OMT terugkomt, LZ maakt

samen met GMT beleidslijn hierop.

Het plan voor de IC-opschaling is nu in uitwerking. De personele kant vraagt om extra

aandacht. Extra personeel wordt opgeleid en/of omgeschoold om ook op de IC inzetbaar te

kunnen zijn. De NZa heeft naar de kosten van de extra IC-capaciteit gekeken en er wordt nog

gewerkt aan bekostigingssysteem om het geld naar de ziekenhuizen te krijgen. Zijn over de

kosten ook in gesprek met FIN. Wat betreft de ziekenhuizen die opschalen in hun IC-

capaciteit is afgesproken dat alle ziekenhuizen die mogelijkheid krijgen i.p.v. het

oorspronkelijk plan om alleen grote ziekenhuizen dit te laten doen. Er worden nog

gesprekken gevoerd hoe ziekenhuizen het aanpakken, is CZ scherp op.

Er is veel beademingsapparatuur afgelopen periode ingekocht. Ziekenhuizen kunnen bijna

allemaal de apparaten van hun voorkeur krijgen. Komende tijd worden de ziekenhuizen

hiermee voorzien. De juridische afhandeling om de apparaten van rijksbezit naar

ziekenhuizen over te dragen loopt nu.

De doorverwijzingen vanuit de huisarts naar de reguliere zorg zit op het niveau van voor de

eerste golf. Huisartsen bereiden zich met elkaar goed voor. Geven daarbij wel aan last te

hebben van de anderhalvemeter regels en griepvaccinatieseizoen die mogelijk tijdens een

tweede golf kan komen zal een organisatieprobleem geven. Dit zal op een andere manier

georganiseerd moeten worden. PG gaat hiervoor in gesprek met de gemeente.

Kans om zoveel mogelijk digitaal zorg te leveren. PZo checkt status van die adviesvraag van

de NZa.

Als er namen ontbreken van expert die input kunnen geven op de geleerde lessen dan

kunnen die eventueel nog worden doorgegeven.

Druk bezig met uitdragen boodschap. Voor campagnes wordt gekeken naar Spanje en

Canarische eilanden. Komend weekend zullen er vliegtuigjes rondvliegen boven de stranden.

Vraagt aandacht voor GGD-personeel, zorgen dat zij in staat zijn om de benodigde opschaling

te organiseren.

Extra zorgpersoneel wordt ingezet.

5595


